
Motie “Koplopersmaatregel v7 in de ijskast” 
Provinciale Staten van Zeeland, in vergadering bijeen op 15 december 2023, 

Constaterende dat: 
- de Staten de volgende wens hebben uitgesproken op 17 november: De effectiviteit

van maatregelen moet afgewogen worden op zowel financieel vlak als op het vlak
van de te verwachten natuurimpact. Afgewogen moet worden waar de meeste
(stikstof)winst behaald kan worden, maar altijd in het licht van het grotere geheel;

- er recentelijk duidelijk is geworden dat zelfs bij de opkoop van piekbelastende
veehouderijen er alleen significante reductie van stikstofdepositie vlakbij de bron
optreedt;

- de verwachte effectiviteit bij de maatregel ‘V7 opkoop van niet piekbelastende
veehouderijen’ nog minder is en er weinig reductie van stikstofdepositie op
stikstofgevoelige natuurgebieden zal plaatsvinden;

- er 26 miljoen euro wordt gevraagd voor de vrijwillige opkoop en dit 39 procent van
het totale bedrag van 66,9 miljoen euro koplopersmaatregelen is die door GS is
aangevraagd;

Overwegende dat: 
- nog niet bekend is welke vier bedrijven mee gaan doen in de koplopersmaatregel ‘V7

vrijwillige opkoop veehouderijen';
- er rondom de gevraagde onderbouwing voor koplopersmaatregelen kans is op

langslepende onduidelijkheid vanwege een nieuwe handreiking met extra criteria;
- er door het Rijk in de brief van 24 oktober 2023 op bladzijde 6 wordt gesuggereerd

dat een deel van de kosten voor maatregel V7 door de provincie moet worden
betaald;

Roepen GS op: 
- om de koplopersmaatregel V7 'start vrijwillige opkoop vier veehouderijen' uit het

koplopersmaatregelenpakket te halen

En gaat over tot de orde van de dag, 

M6


